
 
 
Osnovna šola Dušana Muniha Most na Soči 
Most na Soči 18 A 
5216 Most na Soči 
 

 
 

 

Številka: 900-1/2024-6 

Most na Soči, 6. 3. 2025 

 

Zapisnik 3. redne seje Sveta staršev OŠ Most na Soči v šolskem letu 2024/25 

 

V sredo, 5. 3. 2025, ob 17. uri, je bila 3. seja Sveta staršev v šolskem letu 2024/25. Seja je 

potekala v učilnici slovenščine na OŠ Most na Soči.  

 

Prisotni: 15 (priloga 1 ─ lista prisotnosti) 

Opravičeno odsotni: Štrukelj Aleš  

Neopravičeno odsotni: Rok Levpušček, Breda Zgaga, Ana Kobal, Aljoša Križnič, Janko 

Slokar 

 

DNEVNI RED 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnikov 1. in 2. redne seje sveta staršev v šolskem letu 2024/25 

3. Finančno poročilo šolskega sklada 

4. Seznanitev z letnim poročilom za leto 2024 

5. Poročilo o realizaciji LDN-ja v prvem polletju šolskega leta 2024/25 

6. Poročilo o delu v Svetu zavoda Osnovne Šole Dušana Muniha 

7. Ravnateljica odgovarja na predhodno zastavljena vprašanja 

8. Razno 

 

K točki 1 

Svet staršev je soglasno potrdil dnevni red 3. seje. 

 

K točki 2 

Predsednik je nadaljeval z drugo točko dnevnega reda ter po kratki predstavitvi zapisnika 1. 

in 2. seje Sveta staršev v tem šolskem letu (priloga), ki je bil članom poslan kot gradivo, odprl 

razpravo na zapisnik. Nihče od staršev ni imel predlogov oz. pripomb na zapisnika, ki ju je 

dal v potrditev na glasovanje. Zapisnika sta bila soglasno potrjena (ZA 15, PROTI 0 glasov).  

 

Sklep 2.  
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Potrdi se zapisnik 1. in 2. seje Sveta staršev Osnovne šole Dušana Muniha Most na 

Soči. 

K točki 3 

Predsednik sveta staršev je besedo predal v. d. ravnateljice Mojci Florjančič, ki nam je na 

kratko predstavila finančno poročilo šolskega sklada (priloga). Posredovala je tudi predlog 

sveta zavoda, da bi šolski sklad pridobljena sredstva ob kakšni priložnosti namenil vsem 

otrokom in ne samo socialno ogroženim. Predlog je bil predstava za otroke ali nabava igral 

pred šolo. Predsednik je povedal, da bo sklad stremel k temu, da sredstva iz sklada dobijo 

vsi otroci. V kratkem bo organiziran turnir v badmintonu za družine (17. 4. 2025) in za člane 

badminton skupine (18. 4. 2025). Vsa pridobljena sredstva bodo šla v šolski sklad.  

Predsednik je nato odprl razpravo na poročilo. Starši so podali pohvale na delovanje 

šolskega sklada in potrdili to, da si želijo, da sredstva iz sklada dobijo vsi otroci. 

 

K točki 4 

Letno poročilo za šolsko leto 2024 je predstavila v. d. ravnateljice in ob tem izpostavila, da je 

bilo leto posebno, saj se je zamenjalo vodstvo. Na kratko je podala ključne točke poročila 

(priloga). 

Po razpravi je predsednik odprl razpravo na poročilo. Starši niso imeli pobud, predlogov, 

pripomb. 

 

K točki 5 

Poročilo o realizaciji LDN-ja za prvo polletje šolskega leta 2024/25 je v. d. ravnateljice na 

kratko povzela. Poudarila je, da so dosedanje šole v naravi bile realizirane, da so bile 

izpeljane delavnice Safe.si za 3., 6. in 8. razred, da zdravniški pregledi potekajo ─ skratka, 

da vse stvari tečejo po načrtu. Omenila je, da ima tudi občina veliko posluha za našo šolo. 

Program je do sedaj realiziran po načrtu. 

Po tem je predsednik sveta staršev odprl razpravo na poročilo, kjer so starši pohvalili izvedbo 

sistematskih pregledov.  

 

K točki 6 

Poročilo o delu v Svetu zavoda Osnovne šole Dušana Muniha je podala Anja Borovničar. Na 

kratko je predstavila, kaj vse so do sedaj naredili. 

Ravnateljica je dodala, da letos Svetu zavoda poteče mandat in naj v prihodnje razmišljamo 

o kandidatih.  

Predsednik je predlagal, naj se javi, kdor bi želel biti član, da ob začetku novega šolskega 

leta ne bo težav z imenovanjem. 
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K točki 7 

Predhodno je bilo poslanih nekaj vprašanj.  

1. Pohvale: 

Pohvale posameznim učiteljem so podane preko ravnateljice.  

Potrebno je pohvaliti vse učitelje pa tudi čistilke in kuharice, skratka vse, ki se trudijo, 

da se naši otroci počutijo sprejete, podprte in motivirane. Hvala za toplo in varno 

okolje. 

 

2. Pobuda:  

S Šentviške Gore je prišla pobuda, da se za učence, ki čakajo avtobus, uredi igrala. 

Ideja je dobra, ampak težava je, kje jih postaviti. Starši smo predlagali risanje iger na 

tleh, kjer bi bili vključeni tudi učenci (kar si oni želijo). 

  

3. Vprašanja: 

Zakaj niso na roditeljskem sestanku nič omenili problematike vnosa alkohola v šolo, 

glede na to, da se je to zgodilo v našem razredu? Zakaj je šola hotela to pomesti pod 

preprogo? 

Ravnateljica pojasni, da imamo vzgojni načrt in šolska pravila ter da šola ukrepa, ko 

se nekaj zgodi. Če starši niste o nečem obveščeni, to še ne pomeni, da šola ni nič 

naredila. Pojasni, da o tem seznanijo, ko presodijo, da je to koristno oz. da nečemu 

služi. To je bil enkraten dogodek, in še to ne z dokazi, ampak samo na podlagi 

pričevanj in potrditvijo tistega, ki je to naredil. Učenec je bil ustrezno obravnavan z 

restitucijo, z vsemi postopki, pogovori so bili z vsemi vpletenimi. 

 

Zakaj se letos nismo prijavili na Šolar na smuči? 

Ravnateljica odgovarja, da so se učiteljice odločile, da peljejo otroke drsat. 

 

Kdaj se odloča in kdo odloča, katerih šolskih tekmovanj se bodo otroci udeležili? Ali 

se otroci na tekmovanja kaj pripravljajo? 

O šolskih tekmovanjih se odloča učitelj, ki določen predmet uči. Odločitev o 

tekmovanju je na vsakem posamezniku. Učitelj ponudi tekmovanje, in kdor bi želel 

sodelovati, se nato prostovoljno prijavi. Pripravljajo se pri dodatnem pouku. 

Tekmovanja se ponujajo tudi sproti, ko so razpisana in so obešena na oglasni deski v 

šoli. V naslednjem šolskem letu bodo datumi tekmovanj tudi na spletni strani šole, da 

jih lahko vidijo vsi starši. 
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Pripombo imam na organizacijo roditeljskih sestankov na isti dan ob isti uri, kar  

onemogoči udejstvovanje na vseh roditeljskih sestankih, na katere sem povabljena. 

Ravnateljica odgovarja, da so septembra roditeljski sestanki ob različnih dnevih, 

februarski pa je povezan s predavanjem za starše, zato je na isti dan. 

 

Zaradi roditeljskih sestankov na isti dan je težko dobiti parkirišče. Mislim, da Most na 

Soči sploh nima toliko parkirišč. 

Ravnateljica odgovarja, da ni pravi naslovnik. 

 

Vprašanja, ki se nanašajo na posamezne učence, ne obravnava svet staršev. Po vzgojnem 

načrtu šole se upošteva postopnost reševanja težav. 

 

Še vedno obstaja težava s prinašanjem testov domov. 

Ponovno je bilo izpostavljeno, da pri vseh predmetih ocenjenih testov še vedno ne dobijo 

domov. Ravnateljica je odgovorila, da so učitelji dolžni vračati teste in jih bo na to ponovno 

opozorila.  

 

Kako napreduje gradnja novega vrtca? 

Ravnateljica pojasni, da je občina v postopku pridobivanja gradbenega dovoljenja oz. 

dokumentacije. Na spletni strani občine si lahko ogledate posnetek o izgledu vrtca.   

 

K točki 8 

Pod točko razno je predsednik seznanil prisotne, da svet staršev septembra ni podal 

soglasja za izvedbo nadstandardnega programa za šolsko leto 2024/25. Prisotne je pozval k 

glasovanju o soglasju. (ZA 15 glasov, PROTI 0 glasov). 

 

Sklep 3.  

Predstavniki so soglasno potrdili predlog za izvedbo nadstandardnega programa za 

šolsko leto 2024/25.  

 

Predsednik je nadalje seznanil predstavnike staršev, da je s strani sveta staršev OŠ Danile 

Kumar prišla pobuda za podpis peticije Starši za ohranitev kakovostnih javnih šol. Peticija bo 

poslana na vlado, kjer bodo zahtevali spremembe ZOFVI-ja. Povedal je, da zbiranje 

podpisov podpira tudi Zveza aktivov svetov staršev Slovenije, katere član je tudi naš svet 

staršev. Povedal je, da bo v naslednjih dneh posredoval povezavo do peticije. 
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Nadalje je tekla beseda o delovni skupini za prehrano. Članica delovne skupine za prehrano 

je pojasnila, da je bila skupina ustanovljena, ker je bilo veliko vprašanj staršev glede 

prehrane. Ko se je skupina ustanovila, so začeli z reševanjem omenjenih vprašanj. Sedaj pa 

že dolgo ni bilo nobenega vprašanja glede prehrane, zato se letos skupina še ni sestala. 

Predlaga, da bi na spletno stran lahko dodali kakšen zanimiv članek za starše v zvezi s 

prehrano. 

 

Podana je bila pobuda, da bi se ustanovila delovna skupina s strokovnjaki, vešči računalnika, 

tako iz vrst staršev kot tudi šole z namenom, da se posodobi spletna stran šole. 

 

Zastavljeno je bilo vprašanje v zvezi z LoPolis-om. Zanimalo nas je, kako redno zaposleni v 

aplikacijo vpisujejo ocene in ali obstaja plačljiva verzija za starše, da lahko spremljamo 

ocene svojih otrok?  

 

Ravnateljica je pojasnila, da naj bi učitelji sproti vpisovali ocene. Na roditeljskih sestankih 

septembra je bilo staršem predstavljeno, da imajo možnost nakupa plačljive verzije Lopolisa, 

ki vključuje tudi vpogled v ocene. 

 

Za konec predsednik zbrane spomni, da bo zadnja seja na PŠ Šentviška Gora konec maja 

ali v začetku junija. 

 

Seja Sveta staršev se je končala ob 18.30. 

 

 

Tatjana Vogrič,                                        Vlado Trost, 

zapisničarka                                         predsednik 

 

 

 

Priloge: 

- Priloga 1: lista prisotnosti 

- Priloga 2: Zapisnik 1. in 2. seje Sveta staršev Osnovne šole Dušana Muniha Most na Soči 

- Priloga 3: Finančno poročilo šolskega sklada 

- Priloga 4: letno poročilo za šolsko leto 2024 

 

 


